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OR.0057.6.2021 

 
 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ  

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM  

tj. 07.06.2021 r. - 12.08.2021 r. 

 
 

 W okresie sprawozdawczym zajmowałem się następującymi sprawami: 

- Dnia 8 czerwca br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej  

w Skórczu, 

- Dnia 9 czerwca br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej, która odbyła się 

w Urzędzie Miejskim, 

- Dnia 11 czerwca br. spotkałem się z przedstawicielami LLKS Ziemi Kociewskiej oraz Klubu 

Kociewiak. Tematem spotkania była organizacja biegów w ramach Grand Prix Kociewia, 

- Dnia 12 czerwca br. wziąłem udział w akcji sprzątania lasu zorganizowanej przez 

Stowarzyszenie Aktywni Kociewiacy, 

- Dnia 15 czerwca br. wziąłem udział w Walnym Zgromadzeniu Związku Gmin Wierzyca, 

- Tego samego dnia wziąłem udział we wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej  

w Skórczu,  

- Dnia 16 czerwca br. wziąłem udział w spotkaniu informacyjnym dot. programu Mieszkanie 

dla Rozwoju, które odbyło się w Owidzu z inicjatywy pani Poseł Magdaleny Sroki,  

- Tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej TBS, 

- Dnia 22 czerwca br. wziąłem udział w sesji absolutoryjnej Rady Miejskiej w Skórczu, 

- Dnia 23 czerwca br. miało miejsce uroczyste otwarcie przebudowanej i zmodernizowanej 

oczyszczalni ścieków w Skórczu, 

- Dnia 24 czerwca br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu rozpoczęła się kontrola Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska w Słupsku w zakresie realizacji ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach, 

- Dnia 25 czerwca br. wziąłem udział w zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkół 

Publicznych w Skórczu, 

- Tego samego dnia wziąłem udział w uroczystym ślubowaniu klas pierwszych w Zespole Szkół 

Ponadpodstawowych w Skórczu, 

- Dnia 28 czerwca br. w Urzędzie Miejskim gościliśmy przedstawicieli Pomorskiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej z Gdańska,  
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- Dnia 29 czerwca br. w Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie w sprawie Zlotu 

Motocyklowego „U Czapli”,  

- Dnia 30 czerwca br. wziąłem udział w uroczystym otwarciu ulic w Smętowie Granicznym, 

- Dnia 5 lipca br. spotkałem się z przedstawicielami Stowarzyszenia Aktywni Kociewiacy, 

- Dnia 7 lipca br. wziąłem udział w spotkaniu dotyczącym programu Czyste Powietrze, 

- Dnia 8 lipca br. wspólnie z kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej  

i Inwestycji wziąłem udział w wideokonferencji dotyczącej Polskiego Ładu, 

- Dnia 12 lipca br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie dotyczące przejęcia 

nieruchomości gruntowych położonych przy ul. Schornaka i ul. Żeromskiego od kolejnego 

właściciela, 

- Tego samego dnia w Urzędzie Miejskim w Skórczu podpisałem z firmą TB Invest umowę  

na budowę Miejskiego Przedszkola, 

- Dnia 14 lipca br. w Urzędzie Miejskim odbyło się posiedzenie Prezydium Rady Miejskiej  

w Skórczu, 

- Dnia 15 lipca br., w obecności Wojewody Pomorskiego, odbyło się oficjalne otwarcie ulic 

wybudowanych w ramach Funduszu Dróg Samorządowych, 

- Tego samego dnia wziąłem udział w XXVII sesji Rady Miejskiej w Skórczu, 

- Dnia 16 lipca br. w Urzędzie Marszałkowskim w Gdańsku podpisałem umowę  

na dofinansowanie doposażenia Stadionu Miejskiego w trybuny i ławki dla sportowców  

w ramach działania PROW, 

- Dnia 19 lipca br. wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Wierzyca, 

- Dnia 22 lipca br. wziąłem udział w uroczystych obchodach Święta Policji w Starogardzie Gd., 

- W dniach od 26 lipca do 6 sierpnia br. przebywałem na urlopie wypoczynkowym.  

- W tym czasie, dnia 1 sierpnia br. przy współpracy z parafią pw. Wszystkich Świętych  

w Skórczu został zorganizowany Mobilny Punkt Szczepień. Tego dnia zaszczepiło się przeciw 

COVID-19 - 105 osób, 

- Dnia 7 sierpnia br. na Targowisku Miejskim w Skórczu zorganizowany został mobilny punkt 

spisowy Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i Mieszkań 2021, 

- Dnia 10 sierpnia br. odbyło się kolejne spotkanie w sprawie organizacji Zlotu Motocyklowego 

„U Czapli”, 

- Dnia 11 sierpnia br., wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej Krzysztofem 

Czapiewskim, spotkaliśmy się ze Starostą Starogardzkim w sprawie współorganizacji Zlotu 

Motocyklowego „U Czapli”, 
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- Dnia 12 sierpnia br., wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej Krzysztofem 

Czapiewskim, spotkaliśmy się z Przewodniczącym Forum Przewodniczących Rad 

Województwa Pomorskiego oraz przedstawicielem Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej  

w kwestii dotyczącej możliwości organizacji szkolenia dla Przewodniczących Rad w Skórczu. 

 

Informuję także, że w okresie sprawozdawczym, jak zwykle, na bieżąco, nadzorowałem 

i koordynowałem zadania realizowane przez pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników 

jednostek organizacyjnych.  


